
Podpora drogově závislých v Brně 

 

Chtěla bych zachytit život nějakého takového člověka, o jeho životě, osudu, jak se do takové 

situace dostal a co s tím vlastně může ve své situaci dělat. 

Rozhovor s brněnskou charitou, co nabízí, jak lidem pomáhá, zjistit nějaké možnosti, jak se 

mohou postavit na vlastní nohy 


